

الرقم 1918 أ. 3/ 196 التاريخ 2018/5/30

الموافق 1439/ لرمضان/1439

## <u>تعمیــم Circular</u> رقم (88) No

## Honorable Members of the ASE Good Greetings,,,

By virtue to the provisions of Article (3) of Regulating Directives for Trading in Unlisted Securities at the ASE and the Disciplinary Actions Policy which was endorsed thereof by the ASE Board of Directors on 30/11/2016; please be informed that:

First: The ASE will transfer the trading of Jordan Projects for Tourism Development (JPTD) Company's shares and JORDAN PRESS FOUNDATION/AL-RA'I (PRES) Company's shares to the Unlisted Securities Market (OTC Market) as of Thursday 31/5/2018 for not providing the ASE with thier Interim Financial Statements for the period ended on 31/3/2018, and according to its latest reference price at the regular market. The above mentioned Companies shall be traded in the OTC Market for no less than three months.

Knowing that the Companies' share price will be floated while it returned back to its main market, and after providing the ASE with the required financial statements.

## السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين تحية طيبة وبعد،،،

استناداً لأحكام المادة (3) من التعليمات المنظمة لتداول الأوراق المالية غير المدرجة في بورصة عمان، وبالاشارة الى سياسة الاجراءات التأديبية التي أقرها مجلس ادارة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 2016/11/30،أرجو اعلامكم بما يلى:

أولاً: سيتم نقل التداول بأسهم كل من شركة الأردن لتطوير المشاريع السياحية(IPTD) وشركة المؤسسة الصحفية الاردنية /الرأي (PRES) من السوق الثاني في البورصة الى سوق الأوراق المالية غير المدرجة اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2018/5/31 وفقاً لآخر سعر مرجعي لهما في سوقهما الرئيسي، وذلك لعدم قيامهما بتزويد البورصة بالتقرير ربع السنوي المراجع عن البورصة بالتقرير ربع السنوي المراجع عن الفترة المنتهية في 2018/3/31 حتى تاريخه. حيث ستبقى أسهم الشركتين متداولة في سوق الأوراق المالية غير المدرجة لمدة ثلاثة شهر على الأقل.

علماً بأنه بعد قيام الشركتين بتزويد البورصة بالبيانات المطلوبة، فان البورصة ستقوم باعادة الشركتين الى التداول في سوقهما الرئيسي بسعر معوم.



Second: The ASE will cancel all unexecuted buying and selling orders of the above mentioned Companies, which were entered to the electronic trading system, after the end of the trading session of Wednesday 30/5/2018.

ثانياً: ستقوم البورصة بإلغاء جميع أوامر البيع والشراء غير المنفذة الخاصة بالشركتين المذكورتين في البند أولاً أعلاه والمدخلة إلى نظام التداول الإلكتروني وذلك بعد نهاية جلسة تداول اليوم الأربعاء الموافق 2018/5/30

With All Respect

Nader Azar

The CEO

CC:- Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center.
- Above mentioned companies

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

نــادر عــازر المديـر التنفيـذي

\* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركتين المذكورتين أعلاه.